
                                         Verksamhetsberättelse 
 
Styrelsen för Hjälmarbadens samfällighetsförening avger följande 
verksamhetsberättelse för tiden 230501 till 240430 
 
Föreningens styrelse har haft följande sammansättning; 
 
Ordförande Kenneth Cajfeldt  
Kassör: Annika Nordengren  
Ledamot: Lotta Strömberg  
Ledamot: Joakim Lundholm  
Ledamot: Fredrik Johansson 
Suppleant: Lennart Bolin 
Suppleant: Lars Hjalmarsson  
Suppleant: Mikael Andersson 
Suppleant: Amanda Nilsson 
Suppleant: Kristin Grip 
 
Revisorer: 
Malin Asplund och Elisabeth Lindskog 
 
Styrelsen har haft 9 ordinarie Styrelsemöten Under det gångna 
verksamhetsåret och två städdagar utförts med arbeten som farthinder, 
snökäppar, Uppsättning av spegel, rensning av vägtrummor, rensning av sly 
och grenar i vägområdet. Under året så har PostNord Meddelat att 
omsättningen på deras box har varit för liten och den kommer att plockas bort. 
Vi har även renoverat vårt reningsverk, rensning diken efter Hjälmarbadsvägen 
efter alla stormfällda träd. 
Skatteverket har meddelat att vi inte ska redovisa moms till Skatteverket. 
 
 
 

Almby Ga8 
 
Sladdning och upp grusning av grusvägar har utförts inom området 
Reparationer av vägar efter stormen Hans 
Dikesslåtter har utförts utefter Hjälmarbadsvägen och Ulrikavägen. 
 
Plogning och halkbekämpning har utförts under vinterperioden. 
 
Under tjällossningsperioden har bruttovikten på fordon begränsats till 4 ton på 
samfällighetens vägar för att inte riskera sönderkörningar.  
 
 
Under året har vi byggt en ficka för sandningsanden 
 
 
 



 
 
 
 
Almby Ga24 
 
Tillsyn av avloppsreningsverket med tillhörande ledningar, pumpstation och 
brunnar har under året utförts av en skötselgrupp bestående av: 
Lennart Bolin 
Lars Hjalmarsson 
Fredrik Johansson 
Daniel Persson 
 
Prover på inkommande och utgående spillvatten från avloppsreningsverket har 
tagits och inskickats för analys till Eurofins. 
 
Årets prover samt andra uppgifter över avloppsanläggningen har 
sammanställts i en miljörapport som har inskickats till Miljökontoret. 
Miljökontoret har varit på platsbesök och konstaterat att verket sköts bra. 
 
Fällningsmedel levereras till oss från Feralco Nordic AB. Leverans sker till oss 
via IBCtankar som pumpas över till vår behållare inne i verket. Vi har fortsatt 
köpa två behållare varje gång för att täcka vårt behov för en längre tid. 
 
 
Slambassängen är tömd vid tre tillfällen. VOAV teknik i Hallsberg har sugit upp 
och transporterat slammet till Skebäck. 
 
 
Löpande underhåll har utförts under året. En större reparation är utförd Av 
steget med mattor och rullar. 
  
 
Huset har tvättats och kommer att målas under 23-24  
 
Det är ett stort in läckage av dagvatten från ledningen som kommer in i 
pumpstationen. Utredning vad det kommer sig på går. Alla fastighetsägare bör 
kontrollera att inget dagvatten släpps i avloppssystemet. 
 
 
Almby Ga28 
 
Inga problem har uppstått eller rapporterats under året.  
 
Alla anslutna har vattenmätare. Vi i styrelsen hoppas att alla rapporterar in 
mätarställningen skyndsamt när anmälan skickats ut. Fastigheter som inte 
skickar in kommer att debiteras max förbrukning i området. 
 
För Styrelsen 
Kenneth Cajfeldt 


